

# 会昌晶圆电阻 雷城精密电阻是生产厂 金属釉膜晶圆电阻0204

产品名称	会昌晶圆电阻 雷城精密电阻是生产厂 金属釉膜晶圆电阻0204
公司名称	盛雷城精密电阻（江西）有限公司
价格	面议
规格参数	
公司地址	深圳市南山区马家龙工业区16栋厂房
联系电话	13798596435 13798596435

## 产品详情

盛雷城精密电阻成立于1989年，工厂坐落于中国江西省赣州市经济开发区，公司配套有现代化的生产基地，在行业和用户中享有很高的声誉，公司经历多年发展，逐步积累和沉淀了而丰富的精密电阻生产制造经验，生产的精密电阻种类丰富、使用寿命长、性能价格比高，广泛用于精密仪器仪表、衡器天平、通讯设备、电源、变送器等领域。

展望未来，公司将生产、配套、销售、工程、服务等流程更加明细化，突出产品质量和服务特色，确定一切从用户角度出发，做好品质和服务，做zhuijiu具竞争力的精密电阻产品服务商！

Thunder Precision Resistors was founded in 1989 with its factory located in the Industry development Zone of Ganzhou City , JiangXi Province of RPC. , This company is well-equipped with modernized production base , enjoy a high reputation from our users and within the industry.

The company has accumulated rich experience in the manufacturing of high precision resistors , 金属釉膜晶圆电阻0204 , our products have various types , long life expectancy and high price-quality ratio , which have been widely applied in many areas such as instruments and meters , weighing apparatus , Communication equipment , high quality power supply , transmitter etc.

盛雷城精密电阻有限公司是具有二十多年生产高精密电阻的厂家，金属釉膜晶圆电阻0411，产品销售覆盖各省、市、自治区并常年出口欧美、东南亚、印度、港澳等国家和地区，在国内外市场享有良好的声誉。本公司主要生产高精密电阻系列产品，包括精密金属膜电阻、超高精密模压电阻，精密绕线电阻、厚膜大功率电阻、金属釉膜高压电阻、高频无感MELF电阻等产品。产品质量可靠，性能稳定，在国内外市场上得到广泛认可与好评。

Thunder Precision Resistors has more than 20 years of professional production of high precision resistor manufacturers , Our products sale covering all provinces , city , autonomous region and have been exported to Europe and America , Southeast Asia , India , Hong Kong etc , enjoys a good reputation in the domestic market. The company mainly manufacture high precision resistor series products , including high precision metal film resistors , ultra high precision mold type resistors , Wirewound resistors , 高压晶圆电阻0411 , high power thick film resistors , metal glaze film high voltage high frequency resistance , 会昌晶圆电阻 , high pfrequency MELF resistors and other products. The product quality is reliable , stable performance , has been widely recognized and praised in the domestic and international market.

MSR series current senser and shunt resistors: made by Thunder Precision Resistors

Resistances from 0.005 to 0.100Ohms ?

Tolerance to  $\pm 1\%$  ?

Resistance Wire TCR:  $\pm 20\text{ppm}/^\circ\text{C}$  ?

For Current Sensing and Shunt Applicati ?

All Welded Ctruction ? Low Inductance (  $<10\text{nH}$  ) ?

Economical Bare Metal Element

盛雷城精密电阻有限公司制造的MSR 系列电流传感器和大功率分流电阻器 :

电阻阻值范围从 0.005 to 0.100Ohm 电阻精度高达  $\pm 1\%$  ?

温度系数 : TCR:  $\pm 20\text{ppm}/^\circ\text{C}$  ?

全焊接工艺结构

超低分布参数 : (  $<10\text{nH}$  )

裸合金丝电阻器

用于电流传感器、 大功率分流电阻器、

会昌晶圆电阻-雷城精密电阻是生产厂-金属釉膜晶圆电阻0204由盛雷城精密电阻（江西）有限公司提供。盛雷城精密电阻（江西）有限公司是一家从事“精密电阻,高压电阻,晶圆电阻,电阻网络,高精度电阻等”的公司。自成立以来,我们坚持以“诚信为本,稳健经营”的方针,勇于参与市场的良性竞争,使“THUNDER”品牌拥有良好口碑。我们坚持“服务至上,用户至上”的原则,使雷城电阻在电阻器中赢得了客户的信任,树立了良好的企业形象。

特别说明：本信息的图片和资料仅供参考，欢迎联系我们索取准确的资料，谢谢！